
 

ДЕРЖАВНИЙ НАВЧАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

"ПРОФЕСІЙНО-ТЕХНІЧНЕ УЧИЛИЩЕ №14 М. НОВА КАХОВКА" 

 

Протокол 

Засідання учнівського самоврядування 

 

📅 Дата: 26.12.2025 

📍 Місце проведення: онлайн 

👥 Присутні: 

 Голова Учнівського самоврядування – Калішевич Сергій 

 Заступник голови – Заруденець Кіра 

 Голови комісій: навчальна, дозвілля, волонтерська, довкілля, правова  

 Члени активу – (перелік учасників) 

📌 Голова засідання: Калішевич Сергій 

📌 Секретар: Варава Надія 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Підсумки роботи учнівського самоврядування за перший семестр. 

2. Обговорення результатів реалізації завдань комісій. 

3. Пропозиції та зауваження щодо покращення діяльності учнівського 

самоврядування. 

4. Планування заходів на наступний семестр. 

5. Різне. 

 

 

ХІД ЗАСІДАННЯ: 

1. Слухали: 

🎙️ Голова Учнівського самоврядування Калішевич Сергій відкрив засідання та 

підкреслив важливість підведення підсумків роботи учнівського 

самоврядування за перший семестр. Він зазначив, що основним завданням є 

оцінка ефективності виконаних заходів та визначення напрямків для 

вдосконалення роботи. 

2. Виступи та обговорення підсумків: 

2.1. Навчальна комісія 

🎙️ Голова навчальної комісії Богдан Альона: 

 Розповіла про успішні заходи, зокрема проведення тижня консультацій для 

учнів та запуск онлайн-майстер-класів для підвищення рівня знань. 



 Зазначила, що було організовано кілька освітніх заходів із використанням 

цифрових технологій, проте є потреба в додаткових тренінгах з 

інноваційних методів навчання для викладачів. 

📌 Пропозиції: 

✅ Підготувати серію онлайн-курсів для учнів, які допоможуть розвивати 

практичні навички. 

✅ Запровадити більше інтерактивних уроків за участю учнів. 

2.2. Комісія дозвілля 

🎙️ Голова комісії дозвілля Воробйова Ольга: 

 Презентувала звіт про проведені культурні заходи: святкування Дня 

студента, конкурси та виставки. 

 Зазначила, що участь учнів у цих заходах була досить активною, однак 

деякі заходи не мали достатнього охоплення через відсутність попередньої 

реклами. 

📌 Пропозиції: 

✅ Організувати більш активну інформаційну кампанію щодо культурних 

заходів. 

✅ Проводити онлайн-кіносеанси або вікторини для учнів на канікулах. 

2.3. Волонтерська комісія 

🎙️ Голова волонтерської комісії Середа Лариса: 

 Підсумувала роботу комісії щодо організації благодійних акцій. Виступили 

з ініціативою допомогти дитячим будинкам і ветеранам. 

 Було відзначено, що багато учнів активно долучаються до благодійних 

акцій, однак необхідно посилити взаємодію з іншими організаціями. 

📌 Пропозиції: 

✅ Залучати більше партнерів для благодійних акцій, зокрема, місцеві 

підприємства. 

✅ Організувати акцію «Різдвяна допомога» для малозабезпечених учнів. 

2.4. Комісія довкілля 

🎙️ Голова комісії довкілля Варава Надія: 

 Інформувала про проведені еко-акції 

 Зазначила, що важливим кроком є організація більш широкої 

інформаційної кампанії щодо сортування сміття. 

📌 Пропозиції: 

✅ Проводити додаткові еко-лекції для учнів з метою підвищення екологічної 

свідомості. 

✅ Організувати змагання між групами на кращу екоініціативу. 

2.5. Правова комісія 



🎙️ Голова правової комісії Шавкун Кирило: 

 Підсумував проведену роботу щодо організації правових заходів. Було 

проведено кілька зустрічей з юристами та правоохоронцями. 

 Виявлено, що учням слід надати більше інформації про їхні права та 

обов'язки, особливо в контексті правового виховання. 

📌 Пропозиції: 

✅ Організувати серію зустрічей на правову тематику для учнів. 

✅ Створити онлайн-платформу для консультацій з правових питань. 

2.6. Підсумки: 

🎙️ Голова Учнівського самоврядування Калішевич Сергій підбив підсумки 

обговорення, зазначивши, що всі комісії успішно виконали свої завдання, але є 

ряд питань, що потребують додаткової уваги та ресурсів. 

3. Пропозиції щодо покращення роботи: 

1. Активізувати інформаційні кампанії щодо заходів учнівського 

самоврядування. 

2. Розробити чіткий план взаємодії з адміністрацією училища для 

ефективного впровадження ініціатив учнів. 

3. Запровадити систему зворотного зв'язку від учнів щодо діяльності 

самоврядування. 

4. Планування заходів на наступний семестр: 

1. Організувати «Тиждень правових знань». 

2. Провести онлайн-конкурси для учнів (квести, вікторини). 

3. Розробити нові еко-акції та конкурси серед груп. 

РІШЕННЯ ЗАСІДАННЯ: 

1. Затвердити підсумки роботи учнівського самоврядування за перший 

семестр. 

2. Прийняти запропоновані пропозиції щодо покращення діяльності комісій 

та самоврядування в цілому. 

3. Розробити та затвердити план заходів на наступний семестр. 

4. Продовжити активну співпрацю з адміністрацією училища, зокрема для 

вирішення актуальних питань. 

 

 

📌 Голова засідання:   Сергій КАЛІШЕВИЧ 

📌 Секретар:    Надія ВАРАВА 

📅 Дата підписання: ____________ 

 


